

Hotel Information

Fleming's Conference Hotel Wien

Neubaugürtel 26-28

A-1070 Vienna

T.: +43 1 227 37-0

*****DEUTSCH*****

Hotelreservierung: Die Unterbringung ist nicht im Veranstaltungspreis enthalten. Bitte kümmern Sie sich möglichst rasch um Ihre Buchung, die Anzahl der Zimmer ist begrenzt und die Nachfrage meist hoch.

Für die Reservierung kontaktieren Sie bitte direkt das Fleming's Conference Hotel Wien unter +43-(0)1-227 37 55 55 | wien@flemings-hotels.com

Reservierungscode: ICC2018

Zimmerpreise (nur für Seminarteilnehmer)

| | | |
|--------------------|--------------|------------|
| Comfort- Kategorie | Einzelzimmer | Eur 96,00 |
| | Doppelzimmer | Eur 112,00 |
| Superior-Kategorie | Einzelzimmer | Eur 106,00 |
| | Doppelzimmer | Eur 122,00 |

Die Preise verstehen sich in Euro, pro Zimmer und Nacht, inklusive Buffetfrühstück sowie kostenlose Nutzung von WIFI und Gesundheitsclub.

*****ENGLISH*****

Hotel reservations: Accomodation is not included in the participation fee. Therefore we advise to make your hotel reservations **on your own** and **as soon as possible** as there is only a limited number of rooms available.

Please get in touch directly with the Fleming's Conference Hotel Wien via +43-(0)1-227 37 55 55 | wien@flemings-hotels.com

Reservation code: ICC2018

Room rates (only for seminar participants!)

| | | |
|-------------------|-------------|------------|
| Comfort- category | single room | Eur 96,00 |
| | double room | Eur 112,00 |
| Superior-category | single room | Eur 106,00 |
| | double room | Eur 122,00 |

The prices are in Euro, per room per night, including full buffet breakfast, free use of wifi and the health club.